
Bestyrelsesmøde Tirsdag 31 Oktober kl. 18.00 
Godkendelse referat fra sidste bestyrelsesmøde: Godkendt 

Tilstede: Stellan, Daniel, Jeanne, Ulrik, Søren, Anders, Arne 

A6ud: Ingen 

Referent: Daniel 

Aktuelle arrangementer:  

Medlemsmøde 22 november 

Vi skal have sat navne/personer på de enkelte punkter, hvem der påtager sig/ 

fremlægge Cngene.  

Punkter Cl mødet: 

1.      Udfordringer med medlemmer/konCngent opkrævning        v/AT 

2.      Regnskab/revisor.                                       v/AT 

3.      Status på nøgle/låsesystem.                             v/Stellan 

4.      Rokort.                                                 v/Stellan 

5.      Formuepleje.                                            v/AT 

6.      Renovering/forbedringer af klubhuset                    v/Stellan/at 

7.      Klubbens 100 års jubilæum (januar 2025)                 v/Stellan 

8.      Ideer/forslag fra medlemmer.                            v/Stellan. 

Opfølgning på punkter fra ?dligere møder: 

Økonomi poloafdelingen  

(Hvilken beløb skal polo have af konCngent) DeXe skulle gerne vedtages på Crsdag. 

Poloafdelingen får 1000 kr. pr betalende medlem. Arne får en færdig liste med medlemmer i polo senest 

14/11. 

Polo får overført 20.000 kr. i medlemsClskud for 2023. Polo afregner ud fra disse landsholdsstøXe Cl 

polospillerne. 

Punkter: 

1. Bank møde. 

   Her møde en person op fra Nordfyns Bank kl. 18. 

   Han skal bruge ca. 30 - 45 min. 

   Han er inviteret Cl kl. 18 og Clbudt at han spiser med. 

   Han svarer ja tak. 

Bestyrelsen har fået gennemgået klubbens muligheder for formueforvaltning. 



2. Renovering af baderum. 

Vi skal have lavet et udvalg, som har Cl opgave at køre 

deXe igennem 

Stellan, Søren, Mads, Kaj, og Arne starter et udvalg om baderumsrenovering. 

Hans Ove spørges. 

Der bliver arbejdet videre med flere Clbud Cl projektet. 

3. Regnskab. Hvordan går det. 

Bestyrelsen har ansvaret for regnskabet og konCngentopkrævning. Det har ikke været opfyldt.  

FremCdig praksis i kasserers gennemgang af løbende regnskab. Der fremlægges kvartalsmæssige regnskab + 

ajourføring over konCngentbetalinger. 

4. Kort info fra økonomi afd. v/Arne 

Der er kommet 18.000 kr. Clbage fra DKF-konCngentbetaling. 

5. Evaluering af IT møde med Per Crüger og Eva Hauge. 

 Har sendt en mail med HosCng OKK forslag fra eva på jeres Klub mail. 

Overgår Cl næste møde. 

Eventuelt: 

Bådudvalgene forhører medlemmer om bådønsker. Der er forventning om at de kommer med ønskelister 

primo december. 

Der er fortsat ønske om blandede kursushold. 

Næste bestyrelsesmøde: 

Den: Mandag 4/12 

Mad: Stellan (Ruth) 
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